
From: Кръстина Иванова  

Sent: Wednesday, January 31, 2018 3:32 PM 

To: e.ilieva@sofia.bg  
Subject: Становище 

  
(Не)уважаеми г- Чобанов и общински съветници! 
  
Предлагам да върнете допълнителния критерии за прием в първи  
клас за многодетните български семейства.  
  
Защото: 
Искате да преборите демографската криза?!!!! Смятате ли , че така ще насърчите 
раждаемостта. Аз не мисля, по-скоро отчайвате още повече младите родители! 
  
Искате да ползваме градски транспорт заради замърсения въздух! Смятате ли, че като 
разхвърляте трите ми деца из цяла София, аз ще се кача на автобус за да ги прибирам 
от училище! Не мисля! 
  
Кой работодател ще търпи да си тръгваме всеки ден по-рано от работа за да 
прибираме децата си от различните краища на столицата, тъй като занималните 
работят до 17.00 часа!  
  
За районирането на училищата да не говорим - няма никаква равнопоставеност! 
  
За т.нар. уседналост - защо тя е 3 години, а не 4 или 5?!!! 
  
Надявам се да вземете написаното от мен под внимание, ако разбира се някой го 
прочете изобщо! 
  
С  (не)уважение: Кръстина Иванова  
  
  
  
  
 


